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Punkt 1  

 
Generalforsamling 2008 

 

 
Generalforsamling afholdes den 17.10.2009 i Staby Sognegård 

 

 
Vedtægter for grundejerforening er ved at blive ajourført–ført ”up to date”, skal godkendes på 
generalforsamling 

 

 
Både ved fjorden. Enighed om følgende: 
Der må gerne ligge både ved fjorden, men  
1. Ikke brugbare både skal fjernes. 
2. Bestyrelsen ønsker tilbagemelding  fra ejere om ejerforhold 
3. Ønsker at hver båd er mærket med ”husnummer” 
Brev omdeles til alle sommerhuse og bestyrelsen ønsker tilbagemelding inden udgangen af juli 
måned. 
 
Brandpjecce uddeles sammen med dette brev. 
 
Pentanquebanen er nu nedlagt. 

 

  

 
Punkt 2  

 
”Grøftesagen” 

 

 
Pris på etablering af ny brønd – Akelejevej - undersøges. 
De 6 omkrinliggende matrikler tilskrives om den løsning, bestyrelsen har valgt. 

 

 

 
Punkt 3  

 
Udvalg nedsat af generalforsamling 2007 

 

 
Arbejdet er godt igang, nærmere følger på næste møde. 

 

 

 
Punkt 4  

 
Aktiviteter skovdyrkerforeningen 

 

 
Besluttet at iværksætte pleje af løvtræs læbæltet ved vejen til fjorden. (1.f ) 
Bekæmpelse – fjernelse af pil i rørskoven er også aktuelt. 

 

 
Økonomi undersøges for fældning af de gamle graner mod øst,  

 

 
Fældning – og nyplantning – af den østligste række af graner, (1. e.) kan evt. iværksættes 
såfremt granerne mod Nørhede Øst fældes.  

 

 
Signe Knudsen ønsker bekæmpelse af Hybenrosen -  Rosa rugosa, da det er en invasiv art – den 
breder sig voldsomt og bekæmpelse er ønskelig inden det hele gror til.  
Undersøger, hvad bekæmpelse ved slåning vil koste. 

 

  



 
Punkt 5  

 
Aktivitetsdag i foråret 

 

 
Sat i bero. 

 

   
 
Punkt 6  

 
Badebroen 

 

 
Opsætning iværksættes 

 

 

 
Punkt 7  

 
Eventuelt 

 

 
Signe Knudsen ønsker en Infotavle med aktuelle oplysninger – arrangementer.  

 

  

 
Næste møde afholdes medio – ultimo april 2009. 

 

Referent Signe k. j.  Knudsen 

04.03.2009 

 


